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Obec Bečice 

Zastupitelstvo obce 

Bečice391 75 Malšice 

IČO: 00512524 

www.becice.cz 

 

Pozn. Zveřejněna je upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti 
rozsahu zveřejněných osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně 

osobních údajů v plném znění. 

 

 

Z Á P I S ze 4. zasedání Zastupitelstva obce Bečice 

Den a místo konání: 14. září v zasedací místnosti 
obecního úřadu 

 

Hodina zahájení: 18:00 hod. 
Počet přítomných členů: 6 

 

B o d č . 1 
Zahájení zasedání zastupitelstva 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Bečice (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 18      .:00 
hodin starostou Vladimírem Leštinou (dále jen předsedající). 

 
Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu s § 92 odst. 1 
zákona č. 

128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění. 
 

Informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce a na elektronické 
úřední desce Obecního úřadu Bečice zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní 
a to od 1.6. do 8.6.2023. 

 
Předsedající dále z prezenční listiny (příloha č. 1) přítomných členů zastupitelstva 

konstatoval, že je přítomno 6 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je usnášení schopné (§ 92 
odst. 3 zákona o obcích). Z účasti na zasedání OZ se kvůli pracovním povinnostem omluvil pan 
Štefan Mrosko. 

 
Předsedající určil zapisovatelem p. Ing. H. Novákovou Boušovou a ověřovateli zápisu Olgu 

Kuklovou a               Hanu Dvořákovou. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 

http://www.becice.cz/
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Bečice určuje zapisovatelem Ing. Hanu Novákovou Boušovou a 
ověřovateli p. Hanu Dvořákovou a Olgu Kuklovou. 

 
Výsledek hlasování:   
 PRO  6  
PROTI  0  
ZDRŽELI SE  0 
 
USNESENÍ: č.1/23/Z4 bylo schváleno 

 
Bod č.2 

Rozšíření programu o 3 body 
 

Předsedající navrhl rozšířit program o několik bodů: 
 
1) Seznámení ZO s rozpočtovými opatřeními 4 – 8 
2) Schválení rozpočtu č. 9  
3) Převedení neproinvestovaných peněz původně určených na sběrný dvůr na projekt fotovoltaika 

 
Předsedající následně představil konečnou podobu programu: 

 

1. Zahájení 

2. Rozšíření programu o 3 body  

3.   Věcné břemeno na vjezd u připravovaného prodeje části pozemku p. Bartoškové p. F.  

Novákovi 

3. Seznámení ZO s rozpočtovými opatřeními 4 – 8 

4. Schválení rozpočtu č. 9,  převedení neproinvestovaných peněz původně určených na 

sběrný dvůr na projekt fotovoltaika 

5. Diskuse 

6. Závěr 

 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schvaluje rozšířený program zasedání č. 4/2023 
 
 



3 

 

 

 
 Výsledek hlasování:  
PRO   6 
PROTI   0  
ZDRŽEL SE   0 
 
USNESENÍ: č. 2/23/Z4 bylo schváleno 

 
 

B o d č . 3 

Věcné břemeno na vjezd u připravovaného prodeje části pozemku p. Bartoškové p. F. 

Novákovi 

Bod č. 3 nemohl být projednán, jelikož v době konání schůze obec nedisponovala žádostí o projednání 

požadavku. 

 

 

 

B o d č . 4 

Seznámení ZO s rozpočtovými opatřeními 4 – 8 

 
Předsedající představil rozpočtové opatření č.4 – 8, které měl vytištěné a bylo k dispozici i řádně 
vyvěšené na elektronické ÚD.  
 
Usnesení: 
ZO bere na vědomí rozpočtové opatření č. 4. – 8. 

 

 
 
 

 

B o d č . 5 
Schválení rozpočtu č. 9 

 

Předsedající hovořil o neproinvestování peněz původně určených na sběrný dvůr. Od jara se ale 

obec intenzivně zabývá možností instalování fotovoltaických panelů na OÚ a neproinvestované peníze 
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se tak nabízejí přesunout a použít právě na fotovoltaické panely na střeše OÚ Bečice. 

 

    Návrh usnesení:  

ZO schvaluje přesun neproinvestovaných peněz na projekt fotovoltaika a schvaluje tím rozpočtové 

opatření č. 9. 

Výsledek hlasování:  
PRO   6 
PROTI   0  
ZDRŽEL SE   0 
 
USNESENÍ: č. 3/23/Z4 bylo schváleno 

 
 

B o d č . 6 
Diskuze 

 

 
Po projednání hlavních bodů se ujali slova občané Bečic. Jeden z dotazů směřoval k slibované kontrole 
úklidu po těžbě dřeva. Předsedající odpověděl, že kontrola ještě neproběhla. 
Občané se dále zajímali o novou značku obytná zóna, která se objevila v kopci nad Lužničankou. Pan 
starosta s místostarostou přislíbili dotázání se na umístění značky krajského dopravního odboru.  
Probrala se vize poslední schůze tohoto roku, kdo zajistí občerstvení a jak to bývalo zvykem v posledních 
letech. 
Projednávala se událost, kdy firmě Hokov Holeček spol s.r.o Maršov byla vytvořena škoda díky marnému 
výjezdu, který objednal pan Radislav Daněk. Na schůzi se dohodlo, že příchozí faktura bude přeposlána 
přímo objednateli panu R. Daňkovi k následnému proplacení. 
Dále se projednávala všeobecná neinformovanost veřejnosti a ostatních zastupitelů směrem od starosty 
a místostarosty a údajné pomluvy od místostarosty směrem k rodině Kukolových ohledně dřeva 
v zahradě. 
 
 
 
 

 
B o d č . 7 

Závěr 
 
 

Předsedající poděkoval přítomným za účast a zasedání ukončil v 19:15. 
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Příloha zápisu: Prezenční listina 

Zápis byl vyhotoven dne 

20.9.2023 

 
 

Zapisovatel: 
 

Ing. Hana Nováková Boušová 
 

Ověřovatelé: 
 

Olga Kuklová v.r. 

Hana Dvořáková v.r. 

 
Starosta obce: 
Vladimír Leština v.r. 

 
 

 

Digitálně 
podepsal 

Vladimír 
Leština 

                                                                                                                                  Datum: 21.9.2023 

Leština 21:28:30 

+01'00' 
 
 
 
 
 
Způsob zveřejnění: 

webové stránky www.becice.cz 
vyvěšeno na el.úřední desce: od 21.9.2023 
do 31.12.2023 

Vladim ír 

http://www.becice.cz/
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